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Interpelacja

dot. informacji o jakości powietrza w Skierniewicach

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkańców, zwracam się z uprzejmą prośbą o wprowadzenie danych o 
jakości powietrza w naszym mieście na wyświetlaczach (SIP) znajdujących na przystankach 
MZK. Chodzi by na wyświetlaczu w dolnej części tablicy pojawiała się informacja o 
aktualnym indeksie jakości powietrza, określonym jako: bardzo dobry, dobry, umiarkowany, 
dostateczny, zły oraz informację o średnio godzinnym stężeniu pyłu PM10 i normach 
maksymalnego stężenia.

Z wyrazami szacunku 

Jerzy Oleksiński


